
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 771
Ministeren bedes nærmere redegøre for DSB’s regnskab for 1. kvartal 2014,
hvor det fremgår, at ”indkøbet af flere hundrede elektriske togsæt er godt i
gang” (side 2), og den kommende kontrakt med staten også skal indeholde
”omkostningerne forbundet med at forberede indkøbet af nyt materiel herun-
der eventuelt hurtigere udfasning af eksisterende materiel” (side 2), og hvor-
dan disse udmeldinger harmonerer med, at ministeren gentagne gange, se-
nest ved besvarelsen af S 1472-1474, har udmeldt, at der endnu ikke forelig-
ger en materielstrategi for jernbanens fremtid.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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